



# 马来西亚北方大学 Universiti Utara Malaysia



北方大学是教育部涉外教育监管网和中留服认可并公示的院校

## UUM 简介



UUM, which was established by the fourth Prime Minister of Malaysia, Tun Dr. Mahathir Mohamad, in 1984, is the sixth public university in Malaysia. It is the only university in Malaysia that was set-up to specialize solely in management education.

The 1,061-hectare main campus is located in Sintok, Kedah, and it is ensconced in a luxuriant tropical rain forest surrounded by emerald green hills, making it one of the most beautiful campuses in the region. It is the only university in Malaysia that provides on campus accommodation to more than 22,000 students.

The university's state-of-the-art facilities and infrastructure are on par with those of the best campuses in the world. The MYR580 million campus started its operations on 15 September 1990 and was officially declared open by His Royal Highness, the Sultan of Kedah and Chancellor of UUM, on 17 February 2004.

UUM由马来西亚第四任总理马哈蒂尔·穆罕默德博士于1984年创立，是马来西亚第六所公立大学。它是马来西亚唯一一所专门从事管理教育的大学。

主校区占地 1,061 公顷，位于吉打州的新托克，坐落在郁郁葱葱的热带雨林中，四周环绕着翠绿色的山丘，是该地区最美丽的校区之一。它是马来西亚唯一一所为超过 22,000 名学生提供校内住宿的大学。

该大学最先进的设施和基础设施可与世界上最好的校园相媲美。这座耗资 5.8 亿令吉的校园于 1990 年 9 月 15 日开始运营，并于 2004 年 2 月 17 日由吉打苏丹和 UUM 校长殿下正式宣布开放。



## UUM 大学目标

Universiti Utara Malaysia was established to primarily develop and promote management education in the country. Its academic programmes are especially geared towards providing a broad spectrum of academic knowledge and intellectual skills in the area of management, accounting, economics, information technology, public administration, human resource management, entrepreneurship, finance and banking, law, marketing, management of technology, communication, social work, multimedia, education, decision science, international affairs, business management, tourism, muamalat administration, development management, logistics and transportation, hospitality, risk and insurance management, media technology, agribusiness management science, business mathematics, industrial statistics and counseling.

The University's objectives are aptly embodied in the following three major thrusts:

- To be the centre of excellence for management education.
- To be the leading referral centre in all aspects of management scholarship and practice.
- To be the premier resource centre in the field of management studies.

马来西亚北方大学的成立主要是为了在该国发展和促进管理教育。其学术课程特别面向在管理、会计、经济学、信息技术、公共行政、人力资源管理、创业、金融和银行、法律、市场营销、技术管理领域提供广泛的学术知识和智力技能。 , 通讯, 社会工作, 多媒体, 教育, 决策科学, 国际事务, 商业管理, 旅游, Muamalat 行政, 发展管理, 物流和运输, 酒店, 风险和保险管理, 媒体技术, 农业综合企业管理科学, 商业数学, 工业统计和咨询。

大学的目标恰当地体现在以下三个主要方面：

- 成为管理教育的卓越中心。
- 成为管理学术和实践各个方面的领先推荐中心。
- 成为管理研究领域的首要资源中心。



**School of Creative Industry Management & Performing Arts (SCIMPA)**  
**创意产业管理与表演艺术学院**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	学制 Duration
Bachelor of Creative Industry Management (Honours) 创意产业管理学士 (荣誉)	32,900	4.0 - 5.0	九月 二月	3.5年

**School of Quantitative Sciences (SQS)**  
**定量科学学院**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	学制 Duration
Bachelor of Science with Honours (Business Mathematics) 荣誉理学士 (商业数学)	33,600	4.0 - 5.0	九月 二月	4年
Bachelor of Science with Honours (Industrial Statistics) 荣誉理学士 (工业统计)	33,600	4.0 - 5.0	九月 二月	4年
Bachelor of Science with Honours (Decision Science) 荣誉理学士 (决策科学)	33,600	4.0 - 5.0	九月 二月	4年

**School of Technology Management & Logistics (STML)**  
**技术管理与逻辑学院**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	学制 Duration
Bachelor of Technology Management with Honours 技术管理荣誉学士	33,600	5.5	九月 二月	4年
Bachelor of Business Administration (Logistics & Transportation) with Honours 工商管理荣誉学士 (物流与交通)	33,600	5.5	九月 二月	4年
Bachelor of Operations Management with Honours 营运管理荣誉学士	33,600	5.5	九月 二月	4年



**School of Computing (SOC)**  
**计算机学院 (SOC)**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	模式 Mode	学年 Duration
理学学士 (信息技术) Bachelor of Science (Information Technology)	32,900	5.5	九月 二月	授课型	3.5年

**School of Economics, Finance & Banking (SEFB)**  
**经济、金融与银行学院 (SEFB)**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	模式 Mode	学年 Duration
银行学士 Bachelor of Banking	33,600	5.5	九月 二月	授课型	4年
金融学士 Bachelor of Finance	33,600	5.5	九月 二月	授课型	4年
风险管理与保险学士 Bachelor of Risk Management & Insurance	33,600	5.5	九月 二月	授课型	4年
理学学士 (农业企业管理) Bachelor of Science (Agribusiness Management)	33,600	5.5	九月 二月	授课型	4年
理学学士 (经济学) Bachelor of Science (Economics)	33,600	5.5	九月 二月	授课型	4年

**School of Government (SOG)**  
**政府学院 (SOG)**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	模式 Mode	学年 Duration
发展管理学士 Bachelor of Development Management	29,400	5.5	九月 二月	授课型	3.5年
公共管理学士 Bachelor of Public Management	29,400	5.5	九月 二月	授课型	3.5年



**Tunku Puteri Intan Safinaz School of Accountancy (TISSA)**  
**语言、文明与哲学学院 (SLCP)**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	模式 Mode	学年 Duration
会计荣誉学士 Bachelor of Accountin with Honours	40,000	5.5	九月 二月	授课型	3.5年
会计学 (信息系统) 荣誉学士 Bachelor of Accounting (Information Systems) with Honours	40,000	5.5	九月 二月	授课型	3.5年

**School of Multimedia Technology & Communication (SMMTC)**  
**多媒体技术与传播学院 (SMMTC)**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	模式 Mode	学年 Duration
传播学学士 Bachelor of Communication	37,600	5.5	九月 二月	授课型	3.5年
媒体技术学士 Bachelor of Media Technology	32,900	5.5	九月 二月	授课型	3.5年
理学学士 (多媒体) Bachelor of Science (Multimedia)	32,900	5.5	九月 二月	授课型	3.5年

**School of Tourism, Hospitality & Event Management (STHEM)**  
**旅游、酒店与活动管理学院 (STHEM)**

本科专业 Bachelor Programme	学费(RM) tuition fee	雅思 IELTS	入学 Intake	模式 Mode	学年 Duration
酒店管理学士 Bachelor of Hospitality Management	33,600	5.5	九月 二月	授课型	3.5年
旅游管理学士 Bachelor of Tourism Management	33,600	5.5	九月 二月	授课型	3.5年

